
     
 

 

Request for Bids (RFB) Questions 

Q1 - Will the shipping location be able to accommodate a 53 foot trailer for the delivery of the goods? If 

not, what is the maximum truck length the location is able to accommodate? 

 

A1 – NSERC/SSHRC can accommodate a 53’ trailer, but the delivery will need to be done after hours. 
The Councils loading dock can accommodate 2x  5 ton trucks simultaneously. 
 

 
Q2 - We understand installation is not required. However, will the client have people to offload the 

products from the truck once it arrives on site?   

 

A2 – NSERC/SSHRC will not have people to offload. We will provide an escort to deliver the goods to 

our basement storage. The freight elevator will be reserved for the delivery.  

 

 
Q3 – I’m just looking for clarification that there are 4 separate RFPs for “Freestanding Height Adjustable 

Work Surfaces” to be delivered to Ottawa. 

 

Freestanding height adjustable work surfaces (N20-18314A) 
Freestanding Height Adjustable Work Surfaces - PSAB (N20-18315A) 
Freestanding Height Adjustable Work Surfaces (S20-18316A) 
Freestanding Height Adjustable Work Surfaces (S20-18317A) 
 

A3 – NSERC has posted two (2) RFBs. One (1) for General Stream (N20-18314A) and one (1) PSAB   

Stream (N20-18315A) 

SSHRC has also posted two (2) RFBs. One (1) for General Stream (S20-18315A) and one (1) PSAB   

Stream (S20-18317A) 

  

Please note that these solicitations are not  duplicates of solicitation N20-18314, N20-18315, S20-
18316 & S20-18317. 

 

 



     
 

 

Invitation à soumissionner (IAS) Questions 

 

Q1 – Est-ce que la zone de chargement peut accommoder un camion de 53 pieds? Si non, quelle est la 

longueur maximum ? 

 

A1 – La zone de chargement peut accommoder un camion de 53 pieds mais la livraison devra avoir lieux 
en dehors des heures normales. Le zone de chargement peut accommoder 2 camions de 5 tonnes à la 
fois. 
 

 
Q2 – Nous comprenons que l’installation n’est pas nécessaire. Est-ce que le client aura des personnes 

disponibles pour décharger les items du camion à l’arrivée sur le site ?  

 

A2 – NSERC/SSHRC n’auront pas de personnes pour décharger les items. Une personne sera sur les 

lieux pour escorter les livreurs au sous-sol. Le monte-charge sera réservé pour la livraison.  

 

Q3 – Est-ce possible de clarifier que les 4 invitations à soumissionner ne sont pas des duplicatas. 

 

Surfaces de travail individuelles à hauteur réglable (N20-18314A) 
Surfaces de travail individuelles à hauteur réglable PSAB (N20-18315A) 
Surfaces de travail individuelles à hauteur réglable (S20-18316A) 
Surfaces de travail individuelles à hauteur réglable PSAB (S20-18317A) 
 

A3 – NSERC a publié deux(2) IAS. Un (1) pour marché général (N20-18314A et un (1)  

SAEA (N20-18315A) 

SSHRC a aussi publié deux (2) IAS. Un (1) pour marché général (S20-18315A) et un (1)  

SAEA (S20-18317A) 

 

Veuillez noter que ces avis de marché ne sont pas des duplicatas des avis N20-18314,N20-

18315,S20-18316 & S20-18317 

 


